
HET BELANG VAN KALMTE
Die vaardigheid heeft hij moeten aanleren. 
Robert Gruijter, zijn voormalig leiding-
gevende, heeft daar een belangrijke rol in 
gespeeld. Mark: “Hij heeft me laten zien 
en ervaren dat het belangrijk is om kalm 
te blijven en je niet te laten verleiden om 
mee te gaan in de stress van een ander. 
Van een afstandje de situatie bekijken en 
dan handelen, in plaats van vol adrenaline 
reageren.”
 
VROLIJK PERSOON
Dat Mark de evenementenbranche in 
wilde, stond al vroeg vast. Al op jonge 
leeftijd maakte hij als DJ deel uit van een 
drive-in show. Hij verzorgde de muziek op 

feesten en partijen en droomde ervan om 
zelf events te organiseren of een discotheek 
te openen. “Ik ben een vrolijk persoon en 
ben dol op feesten en evenementen. Het is 
toch geweldig dat je tussen blije en fees-
tende mensen werkt? Als een evenement 
lekker loopt en ik vrolijke gezichten zie, 
ben ik zelf ook dolgelukkig.”
 
Die eigen discotheek kwam er niet. Wel 
een studie aan de Amsterdamse hotel-
school en werkervaring bij onder andere 
NH Hotels, Albron catering, HMSHost en 
een technisch detacheringsbureau. En dan 
was er nog die aanstelling bij Van der Valk, 
waar hij na twee jaar uit dienst ging maar 
wel zijn vrouw ontmoette. Samen met 

haar woont hij nu in Noordwijk, op nog 
geen halfuur rijden van Postillion Hotel & 
Convention Centre Den Haag.
 
BIJZONDERE CHEMIE
Postillion Hotel & Convention Centre Den 
Haag is net geopend. Niet alleen de locatie 
is nieuw, ook het team kent elkaar nog 
maar net. Toch zijn ze al perfect op elkaar 
ingespeeld. Het eerste grote evenement 
met 1.000 gasten heeft onlangs plaats-
gevonden en de samenwerking verliep 
perfect. “We hebben echt een bijzondere 
chemie. In korte tijd hebben we een hechte 
band gekregen. We zijn allemaal met 
dezelfde frisse energie begonnen en vul-
len elkaar perfect aan. We werken super 

Mark Jansma heeft de touwtjes graag in handen. Als general manager van Postillion 
Hotel & Convention Den Haag, maar ook achter het stuur. In zijn vrije tijd rijdt hij 

namelijk graag rally’s. Een bezigheid die veel overeenkomsten heeft met werken in de 
evenementenbranche. “De rust bewaren als het spannend wordt, is belangrijk in de auto 

én op de werkvloer. Blind vertrouwen hebben in je collega’s ook. Ik vertrouw voor 100 
procent op mijn navigator, dat vertrouwen heb ik ook in mijn team in Den Haag.”

MARK JANSMA IS HET GEZICHT VAN 
POSTILLION HOTEL & CONVENTION 

CENTRE DEN HAAG
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geconcentreerd en weten precies wat we 
aan elkaar hebben. Dus we kunnen niet 
wachten tot ook de 190 hotelkamers klaar 
zijn begin 2024.”
  
HUISELIJKE SFEER
Postillion Hotel & Convention Centre is 
een bijzondere plek volgens Mark. “Een 
locatie met een huiselijke sfeer, bijna alsof 
je in een enorme huiskamer bent. Dat is 
best bijzonder als je bedenkt dat we 1.350 
gasten kunnen ontvangen. Het laagdrem-
pelige karakter van de locatie draagt daar 
zeker aan bij, maar onze medewerkers zijn 
ook een belangrijk onderdeel. De slogan 
‘aandacht met impact’ wordt echt waar-
gemaakt. Onderling, in de communicatie 
naar elkaar, maar ook naar de gasten toe. 
Er heerst een bepaald soort energie. Een 
vrolijke en optimistische sfeer. Dat voel je 
als medewerker en dat voel je ook als gast.”
 
Iedereen is welkom in Den Haag. Omdat 
de locatie op loopafstand ligt van veel 
ministeries verwacht Mark veel boekin-
gen uit die hoek. Ook voor internationale 
congressen is dit de perfecte locatie, met 
twee vliegvelden die makkelijk en snel te 
bereiken zijn en een station naast de deur. 
Eén evenement staat heel hoog op het ver-
langlijstje van Mark: de Nuclear Security 
Summit, een tweejaarlijkse conferentie 
die gericht is op terrorismebestrijding. Bij 
zijn vorige werkgever was Mark betrok-
ken bij de uitvoering van de bijeenkomst, 

dat wil hij graag nog eens doen. “Door de 
complexiteit van het event en de eisen die 
aan de beveiliging werden gesteld was dit 

super uitdagend, ze mogen altijd weer voor 
Den Haag kiezen. Voor mij kan een event 
sowieso niet uitdagend genoeg zijn en ik 
denk dat de rest van het team daar ook zo 
over denkt. Hoe complexer de vraag, hoe 
leuker ik het vind. Dan kunnen we laten 
zien wat we allemaal kunnen en hoe ver 
we gaan om onze gasten een perfecte bele-
ving te geven.”
 
FIJNE THUISBASIS
Na een geslaagd event maakt Mark zijn 
hoofd het liefst leeg door aan zijn rally 
auto te sleutelen. Maar, op verzoek van het 
thuisfront mag dat maximaal twee keer 
per week. De overige dagen verdeelt hij 
zijn tijd tussen hardlopen, fitnessen en zijn 
gezin. Mark: “Je kunt dit werk alleen doen 
als het thuis goed loopt. Ons werk is hec-
tisch en dat maakt het zo leuk. Maar om 
op te kunnen laden, is het fijn als het thuis 
rustig is. Ik heb een fantastische vrouw, 
twee lieve kinderen en twee honden. Zij 
zorgen voor balans.”

www.postillionhotels.com/nl
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